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Protokół Nr XLVII/2022 

z Sesji Rady Gminy Stegna 

odbytej w dniu 21 grudnia 2022 r. 

 

Zapis XLVII Sesji Rady Gminy Stegna:  

 
https://transmisjaobrad.info/videos/9802/xlvii-sesja-rady-gminy-stegna-21122022-r 

 

czas rozpoczęcia sesji: 10:00                                                              czas zakończenia: 11:30 

 

XLVII Sesję Rady Gminy Stegna zwołaną na dzień 21 grudnia 2022 r. na godz. 10.00  

w Gminnym Ośrodku Kultury w Stegnie otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Gminy 

Stegna Pan Mariusz Ogrodowski. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że posiedzenie obrad XLVII 

Sesji Rady Gminy Stegna jest nagrywane i transmitowane a Administratorem danych jest 

Gmina Stegna. 

Klauzula informacyjna znajduje się na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Gminy 

w Stegnie oraz na drzwiach wejściowych do budynku. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski przywitał uczestniczących w Sesji: Wójt Gminy 

Stegna Panią Ewę Dąbską, Zastępcę Wójta Gminy Stegna Pana Tomasza Gajewskiego, 

Radnych Gminy Stegna, Sekretarz Gminy Marzenę Jaroszewską, Skarbnik Gminy Dorotę 

Witkowską, Radcę prawnego Roberta Dargiewicz, Dyrektora Szkoły Podstawowej w Tujsku 

Dariusza Różyckiego, Sołtysów oraz wszystkich oglądających obrady Sesji Rady Gminy 

Stegna oraz Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stegnie Agnieszkę Bazior. 

 

Ad. Pkt. Nr 2.    Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o logowanie się do systemu. Stwierdził, 

iż na stan 15 radnych w sesji uczestniczy 14 radnych (nieobecna Radna Małgorzata 

Mechlińska) - sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał - załącznik nr 1. 

 

Ad. Pkt. Nr 3.   Zatwierdzenie porządku obrad. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są uwagi lub wnioski do 

przedłożonego porządku obrad. 

 

Wójt Gminy Stegna Ewa Dąbska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2022 

nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych ma jeszcze uwagi 

do przedłożonego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku, jako pkt. 9.14. projektu uchwały w sprawie ustalenia wykazu 

wydatków budżetu gminy, które w roku 2022 nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Wynik głosowania nad wnioskiem o wprowadzenie projektu uchwały:  

https://transmisjaobrad.info/videos/9802/xlvii-sesja-rady-gminy-stegna-21122022-r
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za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 2.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku obrad. 

 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski odczytał porządek obrad z uwzględnieniem 

zmian wprowadzonych przez Radę Gminy Stegna:  

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Wybór sekretarza obrad. 

5. Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

6. Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy w okresie między 

sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania Radnych. 

8. Podsumowanie sezonu letniego na terenie Gminy Stegna w roku 2022. 

 

9. Podjęcie uchwał: 

 

9.1. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok; 

9.2. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej  działkę nr 15/1, położonej w miejscowości Tujsk; 

9.3. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej  działkę nr 44/5, położonej w miejscowości Przemysław; 

9.4. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 129/2, położonej w miejscowości Stegienka; 

9.5. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 214/4, położonej w 

miejscowości Wiśniówka; 

9.6. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 157/3, położonej w miejscowości 

Tujsk; 

9.7. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy, których przedmiotem są te same nieruchomości i Ci sami dzierżawcy; 

9.8. w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Stegna pomiędzy ulicą Powstańców 

Warszawy, Wojska Polskiego, Bukową a torami kolei wąskotorowej; 

9.9. w sprawie pokrycia w roku 2022 części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi; 

9.10. w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022; 

9.11. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 

17 grudnia 2021 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna 

na lata 2022-2034; 

9.12. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 

2023-2035; 

9.13. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2023; 

9.14. w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2022 nie 

wygasają z upływem roku budżetowego. 

10.  Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w okresie między 



3 

 

sesjami. 

11.  Wolne wnioski i informacje. 

12.  Zakończenie obrad. 
 

Ad. Pkt. Nr 4.  Wybór sekretarza obrad. 

 

Na sekretarza obrad Przewodniczący Rady zaproponował kandydaturę Radnej Brygidy 

Drągowskiej, która wyraziła zgodę. 

Uwag do kandydatury nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 5.   Informacje Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski przedstawił informacje Wójta o pracy w okresie między 

sesjami - stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni mają zapytania odnośnie 

przedstawionej informacji. 

Nie zgłoszono. 

 

Zastępca Wójta Tomasz Gajewski uzupełniając punkt dotyczący spotkania z Wojewodą 

odnośnie szkód wyrządzanych przez bobry poinformował, że wystosowany wniosek do 

Ministerstwa o podjęcie działań w związku z licznymi szkodami, które występują naszym 

terenie. Pisma w tej sprawie zostały przesłane do Sołtysów. Zachęcamy również mieszkańców, 

aby spotkali się z Sołtysami, podpisali te pisma i skierowali do Gminy bądź bezpośrednio do 

Ministerstwa, aby mogło zostać podjęte działanie w kierunku minimalizacji ilości zdarzeń, 

które występują na naszych terenach. Nowy Dwór Gdański poprzez wrota sztormowe został 

zabezpieczony, natomiast nasz teren w rejonie Wisły Królewieckiej oraz Szkarpawy jest 

najbardziej narażony. Można w tej sprawie zgłosić się również do Urzędu Gminy. 

 

Ad. Pkt. Nr 6.   Informacje Przewodniczących poszczególnych Komisji Rady o pracy  

w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie informacji przez 

poszczególnych przewodniczących Komisji Rady Gminy Stegna. 

 

Przewodniczący Komisji ds. Budżetu Maciej Makowski przedstawił pracę komisji: 

1. posiedzenie Komisji w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą XLVII sesję. 

 

Przewodnicząca Komisji ds. Społecznych Bogumiła Duraj przedstawiła pracę komisji: 

1. udział w XLVI Sesji Rady Gminy Stegna; 

2. udział w XLVII Sesji Rady Gminy Stegna. 

Przewodniczący Komisji skarg, wniosków i petycji Jan Hudomięt przedstawił pracę 

komisji: 

1. udział członków Komisji w posiedzeniu w sprawie omówienia materiałów na dzisiejszą 

XLVII sesję – (posiedzenie Komisji ds. Budżetu). 

 

 

 

 



4 

 

Ad. Pkt. Nr 7.   Interpelacje i zapytania Radnych. 
 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy Radni zgłaszają interpelacje bądź 

zapytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. Nr 8.   Podsumowanie sezonu letniego na terenie Gminy Stegna w roku 2022. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż Radni otrzymali informacje  

i sprawozdania, są one również dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej. Zapytał 

czy są pytania lub uwagi w tym punkcie. 

Nie zgłoszono. 

 

Ad. Pkt. 9. Podjęcie uchwał : 

 

Ad. Pkt. Nr 9.1.   projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że projektu planu przedłożony 

został przez Komisję Rewizyjną. Zapytał czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 

Uwag do przedłożonego projektu uchwały nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, iż będzie prosił tylko o opinię 

Komisję ds. Budżetu, z uwagi na to, iż inne Komisji nie obradowały w wystarczającym składzie 

do podejmowania decyzji. 

Poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14, przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 3. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/412/2022 

w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2023 rok 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.2.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej  działkę nr 15/1, położonej  

w miejscowości Tujsk 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej  działkę nr 15/1, położonej w miejscowości Tujsk. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 4. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/413/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej  działkę nr 15/1, położonej w miejscowości Tujsk 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.3.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej  działkę nr 44/5, położonej w 

miejscowości Przemysław 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

stanowiącej  działkę nr 44/5, położonej w miejscowości Przemysław. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 5. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/414/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej  działkę nr 44/5, położonej w miejscowości Przemysław 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 9.4.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 129/2, położonej w 

miejscowości Stegienka 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej  

stanowiącej działkę nr 129/2, położonej w miejscowości Stegienka. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 6. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/415/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 129/2, położonej w miejscowości Stegienka 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.5.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 214/4, 

położonej w miejscowości Wiśniówka 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej część działki nr 214/4, położonej w miejscowości Wiśniówka. 
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Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 7. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/416/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej część działki nr 214/4, położonej w miejscowości 

Wiśniówka 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.6.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych 

umów dzierżawy części nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 157/3, położonej 

w miejscowości Tujsk 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy części nieruchomości 

gruntowej stanowiącej działkę nr 157/3, położonej w miejscowości Tujsk. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 8. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/417/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy części 

nieruchomości gruntowej stanowiącej działkę nr 157/3, położonej w miejscowości Tujsk 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.7.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnych umów dzierżawy, których przedmiotem są te same 

nieruchomości i Ci sami dzierżawcy 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 
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Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy, których przedmiotem są te same nieruchomości i Ci sami dzierżawcy. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 9. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/418/2022 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy, których przedmiotem są te same nieruchomości i Ci sami dzierżawcy 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.8.   projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym kolejnych umów dzierżawy, których przedmiotem są te same 

nieruchomości i Ci sami dzierżawcy 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym kolejnych umów 

dzierżawy, których przedmiotem są te same nieruchomości i Ci sami dzierżawcy. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 10. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/419/2022 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części miejscowości Stegna pomiędzy ulicą Powstańców Warszawy, 

Wojska Polskiego, Bukową a torami kolei wąskotorowej 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.9.   projekt uchwały w sprawie pokrycia w roku 2022 części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z 

pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania  

do projektu uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski omówiliśmy tę kwestię bardzo szczegółowo na posiedzeniu 

Komisji. Nasze wątpliwości były uzasadnione tym, że niespełna 2 miesiące temu na sesji 

nadzwyczajnej omawialiśmy kwestii zwiększenia tej kwoty dopłaty z 500 tyś zł do 800 tyś zł, 

teraz zmniejszamy o 350 tyś zł. Interesowało nas to, z czego to wynika, w dalszym ciągu nie 

do końca to rozumie, ale pojawił się tam jeden czynnik. Pani Skarbnik to bardzo szczegółowo 

opisywała i jeżeli będzie taka wola, to można to jeszcze raz opisywać, natomiast bardziej 

interesuje do to, że na przykład było wskazanie, że konsorcjum wykonujące to zadanie odbioru 

odpadów zostało obciążone karą 30 tyś zł. Więc pytanie o ile, to nie ma dużego wpływu, bo to 

kwota zaledwie 30 tyś zł, ale jakie właściwie wyniki rozmów z konsorcjum, bo o takich 

rozmowach byliśmy informowali, jak również, za co konsorcjum zostało ukarane i czy ta 

umowa jest właściwie realizowana przez konsorcjum. W 3 radnych złożyliśmy projekt 

uchwały, który nie został zaakceptowany przez pozostałych radnych, dotyczący powołania 

Komisji problemowej. Zastanawiamy się w dalszym ciągu nad tym, czy nie wrócić do tego 

tematu, dlatego, że widzimy pewne nieprawidłowości. Pytanie jest po pierwsze, jakie były 

wyniki rozmów z konsorcjum, po 2 dlaczego zostało ukarane kwotą 30 tyś zł, bo taką 

dostaliśmy taką informację, jak również czy jest tak oczywistym i akceptowalnym to, że na 

sesji nadzwyczajnej dokonujemy zwiększenia o 300 tyś zł, a niespełna 2 miesiące później 

zmniejszamy tą wartość o 350 tyś zł.  

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska w momencie złożenia wniosku o zwiększenie kwoty 

dopłaty nie uaktualniono przypisu wynikającego z opłat, które pobierane są od mieszkańców.  

Nie znaliśmy wysokości kolejnych faktur już posezonowych, okazało się, że będą one niższe 

niż zakładano, jak również możemy teraz w większym stopniu ocenić ściągalność, która jest na 

poziomie 96%, co ma duży wpływ na zmniejszenie tej dopłaty. Nie potrafi powiedzieć czy 

ostatecznie ta dopłata będzie wynosiła 450 tyś zł, będzie to wiadome po zakończeniu roku.  

 

Radny Maciej Makowski z czego wynikał problem z ustaleniem wartości, czy to komórka 

merytoryczna nie dokonała tej weryfikacji. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska myśli, że przyczyną jest natłok zadań, które zostały w 

tej chwili na samorząd nałożone, chociażby dopłaty do wszelkiego rodzaju dodatków 

energetycznych, z uwagi wzmożony zakres obowiązków zostało to pominięte. W chwili 

obecnej zweryfikowano ten przypis.   

 

Radny Maciej Makowski przypominam, że jeszcze 2 miesiące temu byliśmy w rygorze takim, 

że ta kwota dopłaty może jeszcze ulec zwiększeniu, a po drugie mamy tendencję zwyżkową,  

w ubiegłym roku była to kwota około 750 tyś zł, rok wcześniej 650 tyś zł, więc było to dla 

radnych naturalne, że mamy kolejne zwiększenie. Czy wcześniej te mechanizmy były 

właściwie ustalane. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska w poprzednich latach było to ustalane w sposób 

właściwy, absolutnie nie było błędu, jeżeli chodzi o wysokość dopłaty. Obecna korekta dotyczy 

nieuaktualnienia podniesionych stawek od początku roku.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska odnośnie nałożonych kar na konsorcjum wynikała z nieprawidłowej 

realizacji umowy. Pracownicy Urzędu dokonali kontroli na PSZOK, w momencie, kiedy był 

odbiór odpadów. W wyniku kontroli wskazano na obecność odpadów niepochodzących  
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z Gminy Stegna. Zgodnie z umową nałożono karę 30 tyś zł, została ona potrącona z najbliższej 

faktury. Dodatkowo wzmocniliśmy kontrole, w pierwszej kolejności skupiliśmy się na dużych 

obiektach, ośrodkach wczasowych, wspólnotach mieszkaniowych, ponieważ mimo deklaracji 

o segregacji nie jest to wykonywane. Padły również sugestie odnośnie zużycia wody, ponieważ 

jest to miarą do wyliczenia opłaty. Analizując wykazy często nie ma spójności zużycia wody  

ze stanem posiadania czy ilością zameldowanych osób. Przygotowywane są w tym zakresie 

kontrole przez Centralny Wodociąg Żuławski.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jeszcze pytania. 

 

Radny Maciej Makowski oczekiwał odpowiedzi na pytanie o charakter rozmowy  

z konsorcjum, czy są tam jeszcze jakieś nie prawidłowości w realizacji umowy, ale przyjmuje 

to, co właśnie powiedziała Pani Wójt, że jest to jedna z części tego, co ma wpływ na to jak się 

nasze stawki prezentują. Zapowiadane podwyżki dla mieszkańców będą musiały być bardzo 

mocno przemyślane, jeżeli do takich propozycji dojdzie.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy ktoś z Radnych chciałby zadać 

jeszcze pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały jest pozytywna, bez uwag.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie pokrycia w roku 2022 części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z 

dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 11. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/420/2022 

w sprawie pokrycia w roku 2022 części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.10. projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki, który omawiany był na posiedzeniu Komisji. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji.   
  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 12. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/421/2022 

w sprawie zmian budżetu Gminy Stegna na rok 2022 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.11.   projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady 

Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 2021 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stegna na lata 2022-2034 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki, który omawiany i przedstawiany był przez Panią 

Skarbnik na posiedzeniu Komisji. Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu 

uchwały. 

 

Radny Maciej Makowski procedujemy dziś szereg uchwał stanowiących o budżecie gminy 

na kolejne lata i tak jak w ciągu roku niejednokrotnie komplementujemy pracę Pani Skarbnik 

w tym zakresie, jak to jest ładnie uporządkowane, okazji chciałby również teraz podziękować 

teraz, że jest to tak czytelnie i klarownie przedstawione. Mamy w zasadzie do tak poważnych 

zagadnień tak mało pytań, ponieważ są one bardzo szczegółowo opisane.  

W budżecie mamy zadanie stanowiące o „Rozbudowie Zespołu Szkół w Stegnie” realizacja 

2016 – 2023. Tymczasem w lokalnych mediach pojawiła się informacja o tym, że jest 

realizowane zadanie inwestycyjne pn. „Budowa hali sportowej wraz z łącznikiem  

i infrastrukturą techniczną przy Zespole Szkół w Stegnie, dz. nr 199/31 i 891/1”. Doszliśmy 

wczoraj do wniosku, że takiego zadania nie mamy, nie realizujemy. Prosił o to, aby pochylić 

się nad tym skąd takie wieści pojawiają się w lokalnych mediach i zostałem skierowany do 

strony gminnej, że tam wszystko jest właściwie opisane. Zweryfikował te informacje  

i w aktualnościach strony jest właśnie takie zadanie opisane. Dlaczego na stronie gminy opisane 

jest zadanie, które nie jest częścią naszego planu, dlaczego jest opisane zadanie i to, że są 

wykonywane prace przypisuje się temu, że jest to I etap tegoż właśnie dużego zadania.  

Nie rozumie tego i prosi o wyjaśnienie.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska musi porównać zapisy, na które wskazuje Radny. 

 

Radny Maciej Makowski prosiłby o zweryfikowanie informacji zawartych na stronie gminy. 

Czy możliwe jest, aby było prezentowane na stronie gminy zadanie, które nie było ustalone 

przez Radnych w głosowaniu.   
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Wójt Gminy Ewa Dąbska nie jest to możliwe, natomiast, jeżeli jest to błąd to zostanie 

skorygowany.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski kwestię te wyjaśnimy w sprawach różnych. 

Zapytał czy są jeszcze pytania do projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji.   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 

2021 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2022-2034. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 1– imienny wykaz stanowi załącznik Nr 13. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/422/2022 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/302/2021 Rady Gminy Stegna z dnia 17 grudnia 

2021 roku  w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2022-2034 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.12.   projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stegna na lata 2023-2035. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki, który omawiany był na posiedzeniu Komisji. 

Zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o zabranie głosu przez Skarbnika 

Gminy Stegna Panią Dorotę Witkowską w celu odczytania opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 156/g276/F/II/22 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 25 listopada 2022 r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały o Wieloletniej Prognozie Finansowej gminy Stegna na 

lata 2022 – 2034, którą pozytywnie, z uwagami opiniuje projekt uchwały o Wieloletniej 

Prognozie Finansowej gminy Stegna na lata 2023 – 2035 – stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

opinii lub projektu uchwały. 

Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji.   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna na lata 2023-2035. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 14. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/423/2022 

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stegna  

na lata 2023-2035. 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.13. projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna  

na rok 2023 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że Rada obraduje nad projektem 

uchwały zgłoszonym w ramach autopoprawki, który omawiany był na posiedzeniu Komisji. 

Poprosił o przedstawienie założeń do budżetu na 2023 rok. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska budżet na 2023 rok po stronie dochodów wynosi 

52.639.611,30 zł, z czego dochody bieżące wynoszą 44.284.690 zł. Głównymi źródłami tych 

dochodów są subwencje w wysokości 11.359.000 zł, udział w podatku dochodowym od osób 

fizycznych w wysokości 6.355.801 zł, dotacje, które otrzymano na realizację zadań zarówno  

z zakresu administracji rządowej jak i dofinansowania zadań własnych w wysokości  

5.561.424 zł oraz pozostałe dochody bieżące w wysokość 20.534.860 zł. Głównym źródłem 

dochodów bieżących pozostałych własnych jest podatek od nieruchomości, który zaplanowano 

w wysokości 10.590.000 zł. Dodatkowo zaplanowano dochody majątkowe 8.354 921,30 zł,  

z  tego sprzedaż majątku oszacowano na poziomie 2. 327.500 zł, jak również zaplanowano 

dotacje oraz środki przeznaczone na inwestycję, które otrzymamy na realizację zadań gminy  

w  wysokości 6.012.821,30 zł. Po stronie wydatków budżet gminy na 2023 rok obejmuje kwotę 

60.942.912,45 zł. Podział na wydatki bieżące wygląda następująco: wydatki bieżące, które 

wynoszą 46.480.590,64 zł, wydatki majątkowe w kwocie 14.462.321,81 zł. Na wydatki 

inwestycyjne zaplanowano kwotę 13.874.921 zł. Jeżeli chodzi o wydatki o charakterze 

dotacyjnym, na zakupy oraz inwestycje zaplanowano 300.000 zł. Po stronie dochodów  

i wydatków na zadania zlecone z zakresu administracji rządowej zaplanowano kwotę  

3.982.704 zł, na realizację własnych zadań bieżących jest zaplanowana kwota 1.291.110 zł.  

Z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych ustalono dochody  

w wysokości 470.000 zł, oraz 53.000 zł, z tytułu wpływów z części opłat za zezwolenie  

na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym. Z tego tytułu plan wydatków w 

wysokości 523.000 zł zostanie przeznaczone na realizację zadań określonych w gminnym 

programie profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. Realizacja zadań 

związanych z utrzymaniem czystości i porządku w gminie to środki w wysokości 3 mln zł. 

Wydatki na Izby Rolnicze w wysokości 2% spodziewanych wpływów z podatku rolnego 
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zaplanowano w kwocie 52.300 zł. Jeżeli chodzi o realizację funduszu sołeckiego została 

przeznaczone kwota w wysokości 796.056,00 zł. Wyodrębniony rachunek dochodów 

oświatowych jednostek samorządowych to jest 817.050,00 zł. Przychody budżetu w wysokości 

9.721.078,15 zł, z czego zaplanowano na 2023 rok zaciągnięcie kredytów w wysokości 

4.746.798 zł, wolne środki 4.771.824,15 zł, środki te w głównej mierze będą pochodziły  

z dotacji pobranych. Po stronie rozchodów zaplanowano w wysokości 1.417.777 zł, dotyczą 

spłat rat zaciągniętych wcześniej wspomnianych kredytów. Planowany budżet gminy w 2023 

roku zamknie się deficytem budżetu w wysokości 8 303 301,15 zł, który zostanie pokryty 

wcześniej wspomnianymi kredytami w wysokości 4.746.798 zł oraz wolnymi środkami  

w wysokości 3.556.503,15 zł.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska budżet gminy jest najważniejszym dokumentem umożliwiający 

prawidłową realizację prawidłową realizację wydatkowania zarówno zadań bieżących, jak 

również zadań inwestycyjnych. Tworząc ten budżet staraliśmy się przede wszystkim jak 

zwykle, żeby on był bezpieczny, więc tak naprawdę wydatki, które przyjmowaliśmy, były, 

dokładnie analizowane pod tym kątem, żebyśmy, jako gmina mieli możliwość tego 

zrealizowania i nie nastręczało to żadnych problemów poprzez kontrole czy Regionalnej Izby 

Obrachunkowej czy jakiejkolwiek innej instytucji. Stąd też wszystkie działania były pod tym 

kątem analizowane i przygotowywane. Wiedzą Państwo, że jako Rada realizujecie państwo 

wspólnie tu ze mną zadania, największe zadania finansowe, które, jakby zalegały w tej gminie 

od wielu, wielu lat. Udaje nam się to zrealizować, realizować i w związku z tym realizujemy 

jak wiemy, rozbudowę zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Drewnicy, którego zakończenie 

planowane jest na przyszły rok, na czerwiec. Rozpoczęliśmy pierwszy etap, który opisowo 

troszeczkę jakby tu kontrowersji wzbudził, rozbudowę zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Stegnie, poprzez budowę boisk, trybun, poprzez karczowanie tych terenów, które pozostały po 

wycince drzew, żeby przygotować teren pod przyszłą budowy hali sportowej, o którą cały czas 

się staramy. Rozpoczęliśmy, jesteśmy w trakcie realizacji przygotowania dokumentacji 

projektowej rozbudowy zejść przy plażowych wstępnie, gdzie otrzymaliśmy dofinansowanie 

w wysokości koszty inwestycji, na którą otrzymaliśmy dofinansowanie w wysokości  

4.950.000 zł, całkowity koszt zadania to 7.400.000 zł. Nasze inwestycje, którekolwiek byśmy 

realizowali, czy w pasie nadmorskim czy na terenie wymagają wielu uzgodnień od wielu 

instytucji. To są bardzo duże zadania. W tej chwili jesteśmy praktycznie przygotowani do 

rozpoczęcia 2 bardzo dużej inwestycji. To jest infrastruktury technicznej w Mikoszewie, na 

którą również otrzymaliśmy dofinansowanie z Polskiego Ładu. Złożyliśmy wnioski na budowę 

wielu dróg tam, gdzie możemy otrzymać dofinansowanie. Są to między innymi ul. Długa w 

Mikoszewie, ul. Słoneczna w Jantarze, ul. Dębowa w Junoszynie. Wspomagamy 

systematycznie budowę dróg powiatowych. Dziękuję Komisji Budżetowej za taką ceną 

inicjatywę, którą usłyszała na ostatniej sesji. Wspomagamy również Zarząd Dróg 

Wojewódzkich.. Nie mówi często o tych inwestycjach, czy o tych wszystkich działaniach,  

są  podejmowane, którymi stara się może nie do końca oficjalnie podzielić, dlatego, że jeżeli 

zawsze woli mówić o tym, jeżeli uda się nam już uzyskać dofinansowanie. Ze środków 

własnych zrealizowaliśmy ulicę Zielną, Zieloną i ulicę Okólną i Sportową. Byliśmy na liście 

rezerwowej dofinansowania na te inwestycje, ale uzyskaliśmy informację, że jeżeli 

wykonaliśmy je ze środków własnych, to możemy wystąpić o to dofinansowanie.  

Negocjujemy z chwilą przejęcia drogi w Jantarze-Leśniczówce, wymianę kolejnego odcinka 

dróg. Wszystko na bieżąco będzie przekazywała. Budżet jest płynny, aktualizujemy go w ciągu 

roku. Pokazują się możliwości dofinansowania czy pomocy, tak jak na przykład widzimy, że 

OSP zbierają jakieś pieniążki i mamy możliwość dołożenia do tych zadań i wsparcia takich 

inicjatyw. Za wszystkie bardzo dziękuje.  Zadania, które mamy uwzględnione w 2023 r.,  

i które mamy zawarte w niewygasach są one bezpieczne do zrealizowania. Ma nadzieję, że 
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wszystkie te zadania, jak gdybym jeszcze do tej pory mieszczą się w tych wszystkich 

kosztorysach, nie mieliśmy takich problemów, żeby szukać dodatkowo tych pieniędzy. Zawsze 

jest pełna optymizmu i ma nadzieję, że ten budżet na pewno zrealizujemy. Odbyliśmy bardzo 

burzliwe spotkanie ze Stowarzyszeniem Euroregion Bałtyk. Powiedzieliśmy o wszystkich 

naszych zamierzeniach, pilnych dla gminy, a które można by uruchomić i zgodnie z tymi 

wszystkimi wytycznymi, które przekazaliśmy, będą teraz, że z tymi partnerami, z którymi 

Stowarzyszenie współpracuję, szukać dla nas rozwiązań, bo być może uda nam się uzyskać 

nawet dofinansowania na niektóre zadania projektowe w pełnej wysokości. O efektach będzie 

mówić konkretnie wtedy, kiedy uda się to zrealizować. Byłoby zagospodarowanie terenu 

naprzeciwko ronda w Stegnie, pod budowę parkingu oraz placu do organizowania imprez, 

odciążyłoby to ruch na ulicy Morskiej oraz na inne zadania, zejścia przy plażowe, hala 

sportowa, ulica Rybacka w Jantarze. Zadań tych nie ma jeszcze w budżecie, ale informuje, nad 

czym się pracuje i o co stara.  Te wszystkie zadania bardzo duże, które realizujemy mamy 

przygotowane finansowo i nie martwimy się o to. Ten budżet jest na pewno bezpieczny tylko 

trzymajmy kciuki, żeby się nic nie zmieniło, a  przynajmniej, żeby obecna sytuacja była 

stabilna.  

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy do przekazanych informacji 

zarówno przez Wójt Gminy oraz Skarbnik Gminy Radni chcieliby zadać pytania. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o odczytania opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Gdańsku przez Skarbnika Gminy Stegna Panią Dorotę Witkowską. 

 

Skarbnik Gminy Dorota Witkowska odczytała Uchwałę Nr 157/g276/P/II/22 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Gdańsku z dnia 25 listopada 2022 r.  

w sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej gminy Stegna na 2023 rok oraz możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu, którą pozytywnie opiniuje projekt uchwały budżetowej gminy 

Stegna na 2023 rok oraz możliwość sfinansowania deficytu budżetu– stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

odczytanej opinii bądź chciałby zabrać głos w sprawie budżetu. 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji  

ds. Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji.   

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2023. 

 

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 14,  przeciw 0, wstrzymało się 0 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 15. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/424/2022 

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stegna na rok 2023 
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Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski w imieniu Rady Gminy podziękował i 

pogratulował Wójt Gminy oraz pracownikom Urzędu przygotowania tego budżetu.  

W głosowaniu widać, że Rada popiera te działania. Życzyłby sobie, aby tych środków 

przybywających było nadal jak więcej.  

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska nie jest tak, że wszystko przychodzi łatwo, to jest czasami wiele, 

wiele rozmów, wiele starć, wiele dyskusji i nad każdym zadaniem i nad każdym problemem. 

Bardzo cieszy się z tego, co udaje nam się wspólnie zrealizować, bo to nie jest tylko jej ciężka 

praca czy pracowników. Robimy bardzo dużo. Tak naprawdę robimy wiele rzeczy, bardzo dużo 

budujemy, ale apetyty wszystkich są coraz większe. Czasami trudno za tymi potrzebami 

nadążyć, ale myśli, że jak wyjdziemy z tych dużych inwestycji, z tych bardzo dużych, no to już 

to, co nam zostanie, to naprawdę będzie sama przyjemność. 

 

Ad. Pkt. Nr 9.14. projekt uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, 

które w roku 2022 nie wygasają z upływem roku budżetowego 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zapytał czy są jakieś uwagi bądź pytania do 

projektu uchwały. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poprosił o przedstawienie opinii Komisji ds. 

Budżetu Rady Gminy Stegna. 

 

Komisja ds. Budżetu: 

Członek Komisji Brygida Drągowska poinformowała, iż opinia Komisji odnośnie 

przedłożonego projektu uchwały podjęta zostanie na sesji.   
  

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski zarządził głosowanie nad projektem uchwały  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2022 nie wygasają z 

upływem roku budżetowego. 

  

Wynik głosowania nad projektem uchwały:  

za 13,  przeciw 0, wstrzymało się 1 – imienny wykaz stanowi załącznik Nr 16. 

 

Przyjęto uchwałę Nr XLVII/425/2022 

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetu gminy, które w roku 2022 nie wygasają 

z upływem roku budżetowego 

 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski podziękował Radnym za pracę na Komisjach, 

dzięki temu mogliśmy bardzo sprawnie przeprowadzić punkt dotyczący podejmowania uchwał. 
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Ad. Pkt. Nr 10.   Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, oraz w 

okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że we wskazanym terminie nie 

wpłynęły interpelacje. 

 

Ad. Pkt. Nr 11.   Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski ogłosił 5 minutową przerwę.  

Poprosił osoby chętne do zabrania głosu w kolejnym punkcie o zapisanie się do Sekretarza 

dzisiejszych obrad. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski wznowił obrady XLVII Sesji Rady Gminy 

Stegna. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski poinformował, że do Sekretarza obrad nie 

zgłosiła się żadna osoba cele zabrania głosu w przedmiotowym punkcie. 

Poinformował, że Pani Wójt po sesji wyjaśni z Radnym Maciejem Makowskim zapisy 

dotyczące inwestycji, zawarte na stronie gminy.  

 

Radny Maciej Makowski zrozumiał, że to już zostało wyjaśnione, jako błąd. 

 

Przewodniczący Rady Mariusz Ogrodowski taką informację uzyskał od Pani Wójt, więc ją 

przekazuje, najwyżej wyjaśnicie tę kwestię Państwo między sobą.  

Zapytał czy pomimo braku zgłoszeń ktoś chciałby zabrać głos. 

 

Nie zgłoszono. 

 

Wójt Gminy Ewa Dąbska wraz z Przewodniczącym Rady Mariuszem Ogrodowskim 

złożyli mieszkańcom Gminy życzenia z okazji zbliżających się Świąt Bożego Narodzenia oraz 

Nowego Roku. 

 

Ad. Pkt. Nr 12.   Zakończenie obrad. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Stegna zamknął 

XLVII Sesję Rady Gminy. 

 

 

 
Protokół sporządziła: 

Furman Małgorzata   

 


